

Scope of Licence نطاق الترخيص

As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **Virtuosity Consulting LLC** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

- The business of providing the professional services of information technology consultancy activities in relation to the development and implementation of enterprise and mobile application platforms.

CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- Virtuosity Consulting LLC is not permitted to undertake the following:
 1. Conduct trading, selling or servicing of any kind of hardware and/or off the shelf software licenses; and
 2. Manpower supply, outsourcing and arranging sponsorships and visas.

وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب احكام الفقرة (1) من المادة (11) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت فيرتيوسيتي للاستشارات ذ.م.م ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

- يُسمح للشركة بتقديم استشارات تكنولوجيا المعلومات في مجال تطوير وتنفيذ منصات التطبيقات للمؤسسات والهواتف الجوال.

الشروط والقيود

- فيما يتعلق بتقديم الأنشطة الواردة أعلاه، لا يُسمح لشركة فيرتيوسيتي للاستشارات ذ.م.م بمزاولة الأنشطة التالية:
 1. المتاجرة في أو بيع أو صيانة أي نوع من الأجهزة الحاسوبية و/أو تراخيص البرمجيات؛ و
 2. استقطاب العمالة وتوفيرها من خلال التعاقد الخارجي وتخليص معاملات التأشيرات والكفالات.



Scope of Licence نطاق الترخيص

ISSUE DATE

21ST March 2021

تاريخ الاصدار

٢١ مارس ٢٠٢١

QFC NUMBER

01244

رقم الترخيص

٠١٢٤٤



Chief Commercial Officer

الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre